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Szanowna Pani Bernadeta Hordejuk 

Przewodnicząca Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego 

zgłaszam na XXXII Sesję Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego zapytanie w 

sprawie zamknięcia uroczyście oddanej do użytku obwodnicy Pieniężna w ciągu drogi wojewódzkiej 

nr 507 (skrzyżowanie z DW 510). 

25 października 2021 r. w Pieniężnie, w obecności przedstawicieli władz samorządowych, 

m.in. pana Marszałka Województwa Warmińsko - Mazurskiego Gustawa Marka Brzezina, 

Wicemarszałka pana Mirona Syczą i przedstawicieli firm realizujących inwestycję, odbyło się 

uroczyste otwarcie drogi wojewódzkiej nr 507 Braniewo - Pieniężno rozbudowanej na odcinku Wola 

Lipowska - Pieniężno, po czym droga została zamknięta dla ruchu na odcinku obwodnicy Pieniężna. 

Inwestycja była dofinansowana ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia i Mazury na lata 2014-2020, budżetu 

samorządu województwa oraz ze środków budżetu państwa. Przedsięwzięcie obejmuje odcinek 

drogi o łącznej długości blisko 14 km i stanowi drugi etap rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 507 

Braniewo - Pieniężno. Projekt zaczyna się za miejscowością Wola Lipowska, natomiast koniec 

stanowi skrzyżowanie z drogą wojewódzką nr 512 (ul. Lidzbarska w Pieniężnie), bez przebudowy 

tego skrzyżowania. W ramach inwestycji wybudowano obwodnicę Pieniężna o długości 1,40 km 

(skrzyżowanie z DW 510) oraz wybudowano miejsce do kontroli pojazdów. 

Szanowny Panie Marszałku, dlaczego zamknięto dla ruchu, niedługo po uroczystym otwarciu, 

obwodnicę Pieniężna w ciągu drogi wojewódzkiej nr 507? 

Proszę o odpowiedź na piśmie - TAK / NIE * 
 

 

    

 

 

 

 

    
 

Składam  interpelację/zapytanie*  do  Marszałka Województwa  Warmińsko -

Mazurskiego następującej treści: 

Marcin Kazimierczuk  
 
(Imię i nazwisko radnego) 


